
Svar fra Asker MDG  
 
Overordnet arealforvaltning  
 

1. MDG har en nullvisjon for tap av natur og vil innføre et arealregnskap som så må 
videreutvikles til å bli et naturregnskap som styres etter målet om ikke bare å stanse tap av 
natur men å gjenopprette ødelagt natur.    
 

2. Nei 
 

3. Et naturregnskap vil tjene det formålet. Viken har kommet ganske langt i sitt arbeid med 
arealregnskap og Asker har vært pilotkommune. Kunnskapen derfra kan lett videreutvikles til 
å gi oss skikkelig kunnskap om naturen i Asker.   
 

4. Så absolutt JA  
 

5. Dette er et vanskelig spørsmål som vi ikke har vedtatt program på lokalt. Nasjonalt er MDG 
imot å bygge ned urørt natur for energiformål.   
 

6. Ja, og vi har vært konsekvent på det i siste periode.   
 

7. Vi har foreslått kartlegging av myr i kommunen med mål om å restaurere egnede områder og 
fått gjennomslag for forslaget. Gjenoppretting av myrer er et fantastisk natur- og klimatiltak. 
MDG er villig til å bruke ressurser på kartlegging og gjenoppretting av natur.   
 

8. Se over. Myr, viktige skogsområder (gammelskog, edelløv og kalkfuruskog), vann og bekker 
og deres kantsone og viktig kulturlandskap sånn som slåttemark er ikke bare lett å verne og 
restaurere innen 2030, men også svært viktig. Oslofjorden er høyt på dagsorden og er helt 
avhengig av at vannene som renner inn i fjorden er i god økologisk og kjemisk tilstand. Det 
er de ikke i dag. Åroselva vil MDG har fokus på.   
 
Jordvern og matsikkerhet 
 

9. Bruk av lokalmat i kommunens virksomheter, satsing på beredskaps- og kjøkkenhager, ikke 
la jordflekker som er igjen (både i urbane og mer grisgrente strøk) gå ut av drift, lokalmat bør 
tilbys i alle lokale matbutikker, Lokalmat og reiseliv har et stort potensiale og kan føre til økt 
etterspørsel og dermed økt produksjon og verdiskaping  
 

10. Ja. Både omdisponering og nedbygging er vi beinharde på å si nei.   
 
Oslofjorden 
 
 

11. Ja. Og vi er villig til å bruke penger i Askerbudsjettet også. Vi har foreslått et eget politisk 
utvalg lokalt som har ansvar for Oslofjordtiltak siden disse er så fragmenterte. Det ble 
nedstemt.   
 

12. Ja  
 

13. Ja. Vi har vært strengest av partiene i Asker i inneværende periode.   
 

14. Vi vil forby tråling i Oslofjorden og innføre strenge krav ellers  
 



15. Ja  
 
Skog/Marka 
 

16. Naturregnskap som nevnt over vil kunne bidra til dette. Vi har foreslått en streng linje på 
skogsforvaltning som innebærer høye krav til avvirking der den foretrukne metoden er lukket 
hogst. Ikke tidligere flatehogde områder må få et spesielt vern.   
 

17. Absolutt  
 

18.  
       

19. Ja  
 

20. Vi har foreslått å utvide markagrensen og å innføre markagrense syd i kommunen. Tanken 
var på sikt at markaloven skal gjelde. Jeg er usikker på om man kan legge all skogbruk 
under markaloven uten at man først definerer en markagrense? Hvis det går så er vi med.   
 

21. Det er vel kommunale og regionale krav som trengs. Det er vi villig til å stille. Vi har foreslått 
en naturlov på stortinget og mener at dette enten må reguleres gjennom en ny særlov eller 
gjennom strengere krav i plan – og bygningsloven.   
 

22. Ja, god ide.   
 

23. Ja. Skogbruket er vel den største næringen/industrien som bare kan gjøre store omfattende 
miljø- og naturinngrep uten at det må søkes skikkelig om. Dette er et demokratisk problem 
også. Det skulle bare mangle at skogbruket får søknadsplikt.   
 

24. Ja i neste periode. 
 
Klima og samferdsel 
   

25. Billigere og enklere kollektivtransport. Storsatsing på sykkel og gange (omprioritering av 
midler fra vei- og signalbygg til dette) og vi er villig å følge alle anbefaling i 
transportanalysene som er gjort sånn som rushtidsbommer, samkjøring, enveiskjøring mm. 
For å få det til er vi villig til at bilbruk medfører ulemper. Smart trafikkstyring bør innføres på 
Røykenveien, Slemmestadveien og E18. Vi går imot alle kapasitetsøkende veisatsinger og 
spredt, bilbasert boligbygging.   
 

26.  Dårlig sak.   
 

27. De størst utslippskildene er transport (bilkjøring), matsvinn og energi. Vi prioriterer 
omstillingen til mer sykkel, gange og kollektive løsninger. Vi har foreslått en solcellsatsing på 
linje med EU sine krav i Asker. Gjenbruk av materialer og utslippsfri byggeplass i alle 
byggeprosjekter, stort fokus på plantebasert, næringsrik mat i alle kommunens virksomheter, 
infokampansje mot matkasting, tredoble budsjett til å følge opp klimaplanen i Asker 
kommune.  
 
Stedsidentitet 
 

28. Ja og vi har foreslått det. Både landskap og grønne korridorer er avgjørende for folk, dyr og 
arter og jeg skjønner ikke at dette ikke er høyere på dagsorden.   
 
 



29. Ja! Vi mener at Asker slik vi kjenner det sakte men sikkert blir ødelagt og har i sak etter sak 
jobbet for det motsatte. Jaklandveien, Linlandveien, Kjonebråten, Bispen på Tofte, Høn 
Landås, Askerparken, Hvalstad, Rødtangen, Røyken sentrumsplan,  …. You name it  
 
 
 


